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The following information is set forth in connection 
with an article appearing in the "Sag's' magazine,. March issue, 
entitled, 'Ex-FBI Agent Charges; °The! FBI Gould iZave Saved 
PresidentKENNEDY bywILLIAM14% TURNER' 

This article, at the beginning, states that TURNER was 
in Dallas, Texas, on November 22, 1963, 'just a few hours after 
President JOHN F. KENNEDY was shot to death by LEE HARVEY OSWALD.° 
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Captain GLEN D. KING (NA), 519 Goldwood, Dallas, 
telephone CA 4-4162, advised he is-Administrative Assistant to 
Chief of Police JESSE E. CURRY, Dallas Police Department, and' 
was so employed during the period including November 22, 1963, 
and continues in that capacity. 

Captain KING said he had, on January 24,' 1964, observed 
the March 1964 issue of Saga magazine, which had been exhibited 
to him by a Dallas newspaper reporter. This magazine included an 
article purportedly written by a former FBI Agent Who, as KING 
recalled, had been "fired."' He said his attention had been 
specifically called to the quotation in the article attributed 
to him to the effect that he had stated the Dallas Police Department 
had no record of LEE HARVEY OSWALD prior to the assassination and 
that there was no reason Why the police should have had a previous 
record inasmuch as there had been no indication OSWALD engaged in 
any criminal activities, Which would have been normally brought to 
the attention of the police. 

Captain KING stated that he, on November 22, 1963, and 
subsequent days, was contacted by innumerable representatives of 
various news media. He stated he is quoted substantially correctly 
inasmuch as he had given this same answer to numerous reporters 
who had inquired as to whether the Dallas Police had a previous 
record of OSWALD. 

A copy of the March 1964 issue of Saga was exhibited 
to KING, along with a photograph of WILLIAM W. TURNER, purportedly 
the writer of the article in question. KING stated he is reason-
ably sure he recalls TURNER as one of the many persons who 
contacted him although he might not have been able to select his 
photograph if it had been exhibited among other photographs. He 
said the name WILLIAM W. TURNER was not recalled specifically. 
He said, however, he recalls that an individual was in his office 
on an unrecalled date representing he was a magazine writer. 
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_ TROY 	MOORE, 1802Mecca,_Dallas,qelephone TA 7-6007, . 
advised telephonically ciii7itie night of January 24, 1964, he is an 
aide to Captain GLEN D. KING, Administrative Assistant to Chief 
of Police JESSE E. CURRY. MOORE stated he worked on Friday, 
November 22, 1963, from 8:00 AM until 1:30 or 2:00 AM, 
November 23, 1963. 

He said that immediately following reports that shots 
had been fired at the Presidential Motorcade, hundreds of local 
and long-distance calls began to come in to the Dallas Police 
Department, these calls being from "crackpots and drunks," well-
meaning citizens, public officials,. news media representatives 
from all over the country, and others. He said he was assigned 
to assist in receiving such calls, working part of the time in 
Capthin KING's office and a part of the time just out of KING's 
office at the clerk's desk. 

He said he was extremely busy in that when he had 
finished a particular call three or four others were awaiting 
his attention. Accordingly, he is unable to recall definitely 
the time of any particular call and, in many cases, the details. 

• 

MOORE related that on January 24, 1964, GEORpf*ARTER, 
police reporter, Dallas Times_ Herald newspaper, exhibited.to him 
the March 1964 issue of Saga, a magazine which MOORE termed 

" "crackpot." He said he scanned the article hurriedly but did 
not read it in detail. He did read a quotation attributed to 
him by the writer of the article, whose name he did not know at 
the time of interview, this quotation having been called to his 
attention by reporter GEORGE CARTER. He said as he recalled it, 
the writer of the article had represented he was sitting by the 
desk of Officer MOORE and that following a particular telephone 
call MOORE had turned to the unidentified writer and stated in 
substance, "This guy says that we have the wrong person in con-
nection with the assassination of the President. He says he will 
call us later and tell us who the right one is." 

on  1/24/64  of 	Dallas, Texas 	124  DL 100-10461 

  

MANNING C. CLEMENTS - LAC 	 1/27/64 by sptcial Ag•nt     Dot. dictotod 

This tiocuttent coitIolno aottlstif ft■oonmendattono nor conefuotons of the FBI. It 	the property of the PSI flail 	loon.11 to fov 421140Y1 and Its 000tooto are not to b. st(oltlbutttl Wind. your agency. 



DL 100-10461 
2 

MOORE stated that the name WILLIAM W. TURNER is not 
familiar to him, TURNER being identified to MOORE as the purported 
writer of the article in question. MOORE said he had viewed a 
photograph of the writer which accompanied the article and that 
he had no recollection of having seen this person. He recalled 
the individual was allegedly an ex-FBI Agent who had been fired 
and that he,'in his own mind, wondered as to the purpose and 
truth of the article. He Mpe-cified that he could not say posi-
tively he had not seen TURNER on November 22, 1963, since there 
were literally scores of newspapers, radio and television 
reporters, FBI and Secret Service Agents and others, many not 
personally known to him, in and out of the area where he was 
working. . 

He said he did not work on Saturday or Sunday, 
November 23 or 24, 1963, and that, accordingly, if TURNER did 
hear his telephone call, as referred to above, it would have 
been on November 22, 1963. MOORE said he believes he recalls 
the telephone call to Which the writer of the article was 
apparently referring but does not recall at what time of day or 
night the call came in. He said he believed the call came from 

. a male individual, apparently drunk, from Tennessee or Kentucky. 
MOORE speculated he may well have, on completion of the call, 

. made the remark that the caller had said that the police had 
the wrong man and that he would call the man back later to tell 
the police Who the man was. He said if he did make a statement 
it was not "sarcastically, as alleged by the magazine writer; 
but perhaps in a tone of disbelief." 
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WELCOME EUGEN /pARNETT, Traffic Officer, Dallas Police ,      
Department, residence 6010 MengeirDallas, telephone EV 1-0726, 71-435 
advised he is regularly assigned to direct traffic at the inter-__ - 
section of Akard and Commerce Streets, Dallas. During the month 
of November 1963, he worked a 3:00 PM to 11:00 PM shift and on ' 
December 1, 1963, was switched to a 7:00 AM to 3:00 PM schedule. 

BARNETT stated on November 22, 1963, he was instructed, 
a3 a part of the Security Detail: in connection with the travel of 
the Presidential Motorcade, to a station at Houston and Elm 
Streets, Dallas. He took his position at 10:00 AM. His specific 
inztructions were to observe crowds of people for any demonstrators 
or other persons who might appear bent on causing trouble 9nd, as 
the Motorcade approached his position, he was to stop all traffic 
moving west on Elm Street, a one-wa s reet, until the Motorcade 
had passed. He said Officers J. 	.SMITH_ and another SMITH (FNU) 
were assigned at the -ia-M-616Cation. 

7 - x - 
BARNETT said as the Presidential Motorcade turned-from 

Main Street to Houston Street and came within his view, he stepped 
from hie position near the southeast corner of the Texas School 
Book Depository Building, toward the middle of Elm Street and held 
the Elm Street traffic back. After the Motorcade had passed and 
made a left-hand turn on the approach to Stemmons Freeway, he 
heard a shot. He said he was bewildered as to the point from 
• where the shot came, due to the "echos", but as further shots 
continued he conceived in his own mind the shots mint have pome 
from the top of the Texas School Bock Depository Building. 

He said he could not, from his position close to the 
building, see any persons in the windows. Accordingly, without 
instruction from anyone, he raced to the rear of the building to 
determine if there was a fire escape or rear exit, having previously 
noted a fire escape on the east side of the building. Noting no 
fire escape to the rear, he returned to the front of the building 
and was shortly assigned to prevent entrance of any persons into 
the front part of the building. He remained at this poet until 

• 
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BARNETT stated several reporters--newspaper, radio and 
television--appeared at the entrance he was guarding, some no 
doubt local reporters. He said it is no doubt probable at that 
time, in answer to questions, he told of having gone to the rear 
of the building at the outset. 

BARNETT stated he had not at that time or at any subse-
quent time told any person that he was certain the sniper was a 
stranger since the Police Department had not been informed that -
any employee in the Texas School Book Depository was potentially 

. dangerous. He said accordingly that any statement attributed to 
him in this latter regard by any writer, was false. He said, as 
he recalled, his name appeared in an issue of the Dallas Morning 
News immediately following the assassination as one of the 
officers Who was on duty on November 22, 1963, near the Texas 
School Book Depository Building. 

BARNETT stated he remained at the post described until 
3:00 PM, November 22, 1963, when he returned to his regular 
traffic post at Akard and Commerce. He remained there until 
11:00 PM. He was on duty again at that station November 23 but 
did_ not work on Sunday and Monday, November 24 and 25, 1963. He 
returned to duty on November 26, 1963. 

BARNETT stated he does not recall the names of any 
reporters of any type who have interviewed him concerning his 
activities on November 22, 1963. He said he recalls specifically-
that two Life magazine reporters, a Spaniard representing a foreign 
newspaper and a person representing himself to be with, as BARNETT 
recalls, the "Washington Post'," interviewed him at Akard and 
Commerce Streets during his tours of duty there following the 
assassination, dates and times of day not recalled. 

With regard to the reporter believed to have repreuented a 
"Washington Post" connection, BARNETT described this individual 
as being about 35 years of age, 6 feet, 160 pounds, bareheaded, 
sandy hair, nice-looking, neatly dressed in what he recalls as 
probably a flannel suit, 3-button, probably wearing a vest. He 
conceived this individual was staying at the Baker Hotel, at -the 
intersection of Akard and Commerce Streets, near BARNETT's traffic 
post. 

1 2.1 

P.+ 



DL 100-10461 
3 

This person talked to him on two or three different 
occasions and, in BARNETT's languagegaye'hiiktrouble" in 
"trying to put words in my mouth." He said the gist of What the 
reporter was trying to do was have BARNETT say the shots came 
from two or three different points in the vicinity of Houston and 
Elm Streets, with the logical inference more than one person was 
involved in the shooting. 

BARNETT stated he had been off duty due to recent surgery 
and had not been informed that he was quoted in an article by 
WILLIAM W. TURNER in the March 1964 issue of Saga magazine. He 
said the name of TURNER was not familiar to him. He said he does 
not recall that any person representing himself to be an FBI Agent, 
except Special Agents of the Dallas FBI Office known to him 
personally, or on one occasion a Special:Agent not known to him 
but who exhibited proper -credentials, has interviewed him. He 
said he does not recall any person representing himself as a 
former FBI Agent as contacting him. 

On January 26, 1964, a copy of the March 1964 issue of 
Saga magazine was exhibited to BARNETT. On observing the photo-
graph of WILLIAM W. TURNER, purportedly the author of an article 
in the publication, BARNETT stated this individual is not recog-
nized by him as being any person with whom he had been in contact. 
On observing the portion of the article in Which he was quoted, 
BARNETT reiterated that while he did in fact go,  to the rear of the 
Texas School Book Depository Building following the shots at the 
Presidential Motorcade, he went there for the reasons previously 
stated. He again dehied that he had made the statements attributed 
to him to the effect that the sniperNias obviously a stranger, etc. 
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Previous investigation has been reported identifying 
an individual as JAMES R. OSWALD, Carswell Air Force Base, 	' 
Texas, who called the Indiana-Lawrence Bank and Trust 
Company, North Manchester, Indiana, on the late afternoon of 
what was believed to be Novembey1963. 

pis 71• r. 

On January 22, 1964, Mr."-ZUMS-EC.7R-TOSI Agent, 
CardWell Air Force Base, advised SA EARLE HALEY that 
Lieutenant JAMES_It4t1SWALD is assigned to the Ninth Bomb 

Squadron of the Seventh Bomb Wing at CarswellAir'Force 
'Base but is on temporary duty at the Castle Air Force Base, " 
r-Merced, California and will not return to Carswell Air 

/CY ] Force 56'6e-until March 15, 1964. Efforts are being made to 
locate Lieutenant JAMES R. OSWALD to determine if he is 
related or acquainted with LEE HARVEY OSWALD or any member 
of his family. 

ti 

132 



DL 100-10461 
RPG:rmb 
1 

Under date.of January 31, 1964, the Los Angeles Office 
advised that the following investigation was conducted by SA 
CLARENCE E. NEWTON, JR.: . 

AT CASTLE AIR FORCE BASE CALIFORNIA  
, 	• 

On January 28, 1964, HAROLD KORSLUND, Office of Special 
Investigations, advised that Lt. JAMES R. OSWALD, Air Force Serial 
No. 70450A, was temporarily assigned to the 329th Bomb Squadron as 
a student until March 5, 1964. From a review of records regarding 
OSWALD at thistase, there is no indication of any connection be-
tween him and deceased subject. 

On January 28, 1964, Lt. JAMES R. OSWALD advised that he 
was assigned to Carswell Air Force Base at th3time of the assassina-
tion of former President KENNEDY, and in fact, was attempting to 
obtain a transfer from this base because of having the same name as 
OSWALD. He said he is no relation whatsoever to the subject, has 
'never been remotely acquainted with him, and had no connection 
whatsoever with LEE HARVEY OSWALD. 

133 
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!„------ On February 4, 1964, AssistantChie.f_ol_police 
LEON(ROWERS, Irving .Police Department, Irving, Texa9.,.7----' 
telephonically advised SA ROBERT P. GEMBERLING tliat he had 
just learned that a young couple between the a ie-of 30 and 
35 by the name of DELOY W. and HELEN cgRIsTiztfcswALp had ' 
just moved into 4'ieSldence at 2208_Concordi'  ingo _Texas, 
having come to Owing from Seattle, Washingaii. 	 - -....... 

0 '. );,1 1t1 	
eal••••■'.■*. 	••■■■••■•• 

Assistant Chief POWERS stated he did not know 
the type of work DELOY W. OSWALD did and had no information 
indicating they were related to LEE HARVEY OSWALD, but was 
furnishing the above information for any use it might have. 

On February 6, 1964, Mrs. DELOY W. OSWALD (HELEN 
CHRISTINE) 2208 Concord Drive, Irving, Texas, advised SA 

' 	PAUL L. SCOTT that she and her husband moved here from 
11343 Altoon Avenue NE, Seattle, Washington, January 1, 

. 	1964. Her husband is employed by Visador Company, 2429 
Converse Street, Dallas, Texas, and was formerly employed 
by the same company, Seattle, Washington. 

 
DELOY W. OSWALD, white male, was born September 5, 

.1927, at_Osgood o  Idaho. Ho is no relatio:Cto- LEE HARVEY' 
-OSWALD and she and Mr. OSWALD have never heard of LEE HARVEY 
- OSWALD prior to the assassination of President KENNEDY. 
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At about 8:30 PM on February 4, 1964, Mrs.' 
E. C vVICIDGES,__6179 Vanderbilt Street, Dallas, Iffiepii6nically 
Ti.-6ied the Daliai-Office that'she had been 4opping 
at the Safeway Store in the Knox area of Dallas and 
had seen a note, written on the back of a check, attached 
to the bulletin board which read, to the best of her 
recollection, as follows: .  

• 
FOR SALE 
ONE RIFLE, USED ONLY TWICE 
EXCELLENT CONDITION 
PRICE $125 

• /s/ MARINA OSWALD 

On February 5, 1964, the above item was observed 
by SA W. JAMES WOOD on the bulletin board of the Safeway 
Store at 3104 Knox Avenue, Dallas, to read as follows: 

FOR SALE 
RIFLE 30:06 WITH 4X SCOPE. 
PERFECT CONDITION. USED 
ONLY 2 SEASONS. $125. 
CALL LA 8-9708 

The above item was typed, and in the lower left 
hand corner had been written something in ink, which had 
been crossed out with ink and was completely illegible. 
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1 	 Dote  February 6, 1964  

T. W.OWELL, Manager, Safeway Store, 3104,nox„ 
Avenue, advised that the typewrittiiii—fiotree on the. 

board of that store offering the sale of a 

rifle was a legitimate one and had been on the bulletin 
board for approximately one month. 

He said that he had not observed the name 
"MARINA OSWALD" written on this note and did not know 
what had been written in ink thereon and later crossed 
out completely. 
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VI. MISCELLANEOUS ALLEGED ACTIVITIES OF LEE HARVEY OSWALD 

A. Allegation - LEE HARVEY OSWALD Appliod for 
Job at Allright Parking Stations  Dallas, 
Texas, Five or Six Days Prior to Assassination. 

B. Alleged Association of OSWALD and JOSE SORIA 
PEREZ, 

C. Allegation - LEE HARVEY OSWALD Seen at Beaufort, 
South Carolina, about Ten or Twelve Days 
Prior to Assassination. 

D, Allegation - LEE HARVEY OSWALD in Washington, 
D. C., on September 22, 1962, 

E. Investigation to Locate WILLIAM MC EWAN DUFF 
Who was Allegedly Seen with LEE HARVEY OSWALD 
Seven or Eight Months Ago. 

F. Miscellaneous. 
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A. ALLEGATION - LEE HARVEY OSWALD APPLIED FOR JOB 

AT ALLRIGHT PARKING STATION, DALLAS, TEXAS, FIVE 

OR SIX DAYS PRIOR TO ASSASSINATION 
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On January 24, 1864, Chief of Police JESSE E. CURRY 
advised SAC J. GORDON SHANKLIN, that he had received information 
from a Mr. MORROW, 2334 McAdams, Dallas, Texas, telephone FE 1-1346, 
to the effect that LEE HARVEY OSWALD had applied for a job at the 
All Right Parking Station, 1208 Commerce Street, five or six days 
prior to the assassination of Pr4sident KENNEDY. 

Chief CURRY stated that according to MORROW, OSWALD 
had a paper in his hand and when be applied for the job he asked 
someone how high the building was. 

Chief of Police CURRY stated that Mr. MORROW had indicated 
that OSWALD may have talked with CLAUDE iLlaRK, EYNY.TT MpNTGOMERY 
and CHARLIE DOBBS, or DOBBOS or DOBBIE', 	Right Parking Station 
at1208 Commerce Street. 
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HUBERT ANDERSO. IORROW, JR, advised he resides at 
2334 McAdams in Dallas, tejtephone FEderal 1-1346. He advised 

-E-6 had been employed at the Southland Hotel Garage (Allriglat 
Parking System), 1208 Commerce Street, Dallas, Texas, for about 

five months as the day manager. He said he works the-re from 

7:00 AM to 6:00 PM daily. 

MORROW advised that shortly after LEE HARVEY OSWALD was alleg-

edly killed by JACK RUBY, he observed a photograph of OSWALD in 
the paper and on television and recalled that a person who 

strongly resembled OSW4LD, and whom he believed to be identical, 

came to the Southland Hotel. Garage early one morning about two 
weeks before the assassination of President KENNEDY on November - 
22, 1963, in answer to an ad for help to work at the garage. He 

said he wrote the name of this man down on a pad of paper and 
put it down, "LEE HARVEY OSBURN", and the individual said, "No, 

my name is OSWALD". He said he did not keep the paper and it 
had been thrown away with the trash. He said that he recalled 

this man asked him how tall the building was and if it had a 
good view of Dallas and he recalled that this man had a "Dallas 
Morning News"  newspaper under his arm, was dressed in a football-

type sweatshirt and blue jeans. He said this man left the name 

which he recalled to be OSWALD, but no address, and waited around 

about 45 min'ies or one hour and departed, about 7:30 or 7:50 AM, 

but was not interviewed. He said that there were two other people 

eorking with him at the time this man came into that garages. CHARLES 

Ing3S, a Negro driver, no longer employed by the AllriOt System, --- 

and EmmErr MONTGOMERY. He said that these drivers were busy 

parking cars and would not have heard any conversation between 

him and OSWALD and possibly did not have an opportunity to see him; 
:,) however, he believed MONTGOMERY saw him. He said that he told 

Detective CARROLL of the Pallas Police Department about it on 

Thursday, ganuaty_23, 1964. He said the Detective told him that 

he had learned from some other source that he, MORROW, had in-

formation about OSWALD applying for a job. 

MORROW was asked who he had discussed this with and 

at first he said no one, but Detective CARROLL then upon reflection, 

said, 	 guess I was excited and told a lot of people about 
it." He said he could not recall the identiti9.sor names of any 

of these persons. Ho said he had never known OSWALD before. 

on
1/25/64 
	 Of 	

Dallas, Texas 	} 4 0 	Fils# 	DL 100-10461 

RIIIUR E. CARTER & 

by Special Agents  WILL HAYDEN GRIFFIN/cah 	Date dictated 1/29/64  

This document contains notther rocommendation• nor conclusions of the FBI. It is th• properly of the FBI and la loaned to 
Tour agency; it and its cont•nt• ar• not to b• distributed out•id• your agency. 

• I k 	n, 	7—r 



2 

DL 100-10461 

MORROW advised that he has known JACK RUBY as a! 
customer at the Nichols Brothers Parking Garage, 'which is 
near the Southland Hotel Garage, but he has never been with 
him socially and has never known of any association between 
OSWALD and RUBY and he had never been into the Carousel or 
the Vegas Clubs when they were being operated by JACK RUBY. 
He said that he could furnish no other description concerning 
OSWALD and he did not ask him if he had a driver's license or 
if he was able to operate an automobile. 
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GARRETZ.CLAUDY(ALLMARK_advised he lives at 831 Quanah 
Street in Dallas, Texas, and is employed by the Allff4Parlang 
4stem, Inc--.-i-at-701'Wilson Building, telephone Riverside 8- 
5943. He said he placed an ad for help for the Southland Hotel 
Parking Garage in the "Dallas Morning News", first run on 
October 28, 1964, for four days, Monday through Thursday, and 
the second ad was run from November 3 to 6, 1963, and he con-
firmed this fact through Mrs. McKNIGHT of the'ballas Morning 
News", Ad.  Section, 	' 

He said he had no record of LEE HARVEY OSWALD ever ap-
plying for a job but Mr. H. A. MORROW, JR., the day manager of • 
the Southland Hotel Garage, a branch of the Allrigt Parking 
System, did claim that a person he believed to be LEE HARVEY 
OSWALD, had been interviewed for a job by HALLMARK. MORROW told. 
him this applicant came in after the second ad was run, namely 
after November 3, 1963, possibly a week before the assassination. 

HALLMARK said he immediately searched his records and 
was unable to find whore anyone named LEE HARVEY OSWALD had ever . 
applied for a position and he was certain that he had not inter-
viewed anyone by that name. He said that MORROW first made 
mention of the fact that OSWALD was an applicant about Tuesday 
or Wednesday following the assassination of the President at 
Dallas, Texas, on November 22, 1963.,  

HALLMARK said as far as he was concerned, he believed 
the entire story concerning LEE HARVEY OSWALD, as told by MORROW, 
was a fabrication on the part of MORROW. He said that when 
MORROW first talked to him, he recalled that MORROW said he had 
run LEE HARVEY OSWALD off because he, MORROW, did not think 
HALLMARK would hire OSWALD, 

HALLMARK said on the contrary, he would have possibly 
been interested in getting a young man as clean cut as the pictures 
of OSWALD reflected him to be, at least to interview him, had he 
made application. He also noted that Mr. MORROW comes to work 
at 7:00 AM and finishes his day at 6:00 PM daily and the early 
hours, 7:00 to 9:00 require that all of the men at the garage be 
on the go parking customers' automobiles in the downtown area. 
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He has been previously interviewed and set out his 
knowledge of JACK RUBY and still says he has never known LEE 
HARVEY OSWALD, 
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EMMETT FULTO, ONTGOMERY, 1803 Fuller DffsiiiTi6iSed"w  
he has telephone number 	vis 7-1086—and.iS-4thployed at the 
Southland Hotel Parking Garage, which is a branch of the Allright 
Parking System, located at 1208 Commerce Street, Dallas, Texas.' 
He had been working there since August, 1963. 

MONTGOMERY said he recalled that the day manager, Mr. 
MORROW, told him a person applied for a job about a seek before 
the President was assassinated and MORROW asked him if he re-
called seeing this man applying for the job and he said be 
believed he did. 

• 
MONTGOMERY said he did not talk with this man but 

Mr. MORROW told him the man asked him how many floors of parking.-
the garage had and MORROW replied 7. He said MORROW told him 
that the man asked what the working hours were and was told 
that the hours were from 7:00 AM to 6:00 PM. 

He said he believed this man came to the garage to 
seek employment about 8:00 AM, but he did not know when he 
left because he, MONTGOMERY, was busy taking cars up the ramps 
and did not have time to pay attention to people coming and 
going in the rush hour. He said he did not know what this man 
looked like but when he saw a photograph of LEE HARVEY OSWALD, 
and MORROW discussed it with him, he seemed to recall someone 
resembling OSWALD might have been at the garage, but he could 
not have been at all sure. He said he did not know anyone 
else at the garage who might have seen this person. 

MONTGOMERY said he knew JACK RUBY as a customer, but 
never did speak to him or know him in any other way and did not 
know LEE HARVEY OSWALD or of any association between RUBY and 
OSWALD. MONTGOMERY said he had never been in the Vegas or 
Carousel Clubs when they were operated by JACK RUBY. 
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B03cARROLL, Detective, .Dallas Police Departmenf; 
advised on January' 27, 196.c—that he received'inforafitIon 
December 1, 1963, from JOHNNY SIMPSON, who is employed at the 
Simon Parking Garage at Field and Jackson Streets, Dallas, 
that LEE HARVEY OSWALD had applied for a job at'the Southland 
Hotel Garage, a branch of the Allright Parking System at 1208 
Commerce Street, Dallas, about two or three weeks prior to the 
assassination of President KENNEDY. 

CARROLL 	 made available a copy of a report 
dated January 23, 1964, which is hereinaftexstated: 

"January 23, 1964 

"Captain W. P. Gannaway 
Special Service Bureau 
Dallas Police Department 

"Thru: Lieutenant Jack Revill 
Criminal Intelligence Section 
Special Service Bureau 
Dallas Police Department 

"SUBJECT: LEE HARVEY OSWALD (6) 

"Sir: 

"The following report is submitted for your information: 

"Memorandum to Captain W. P. Gannaway, dated December 2, 
1963, pertaining to LEE HARVEY OSWALD. 'The undersigned received 
information from a confidential source that approximately two 
weeks prior to the assassination of President of the United States 
John F. Kennedy, SUBJECT made-application for employment at the 
Allright Parking System, 1208 Commerce Street.' Signed Bob K. 
Carroll, Detective, Administrative Section. 

"On January 23, 1964 the undersigned officer interviewed 
Mr. Hubert A. Morrow, W/M/, who is'one of the managers at the 
Allright Parking System, 1208 Commerce Street, RI-8-4348. Mr. 
Morrow's residence address is 2334 McAdams, FE-1-1346. 

1 45-  
File I on 	 at 	 Panne. Texas* 	 DL 100-10461  

ARTHUR E. CA} ER & 

by Special Agents 	
JAMES W. BOOKEOUT/call 

Date dictated 	
1/29/64 

LAC--  

This document contains neither recommendatton• nor concluetone of the F81. ft is the property of the FBI and to loaned to 
your ag•ncyz It and Ile cont•nt• are not to be dlatrIbuted outetd• your agency. 

 

- - - • 	• 	-----•- 	c - 	• •■ 1 • "e. ,o' 	 • - * 

 

 

7-2; `7.1:r -7 



(\ 

2 

DL 100-10461 

"Mr. Morrow stated that approximately six or seven 
days prior to the assassination of the President of the United 

A States John Fitzgerald Kennedy SUBJECT came to the parking lot 
asking for a job. Mr. Morrow stated that while talking to him -
about the job, SUBJECT asked him how high the parking lot 
building was and if it afforded a good view of Dallas. Mr. 
Morrow stated that at the time SUBJECT was applying for employ-
ment he was dressed in a dirty white T shirt and blue jeans, 
and vas carrying a newspaper, and that. it was during the early 
morning hours. Mr. Morrow stated that the last time he saw 

,SUBJECT he was waiting to talk with Mr. Claude Hallmark another t,  , 
pne of the managers. Mr. Morrow states ifiTt the reason he remembers.' 

„SUBJECT so well is that he wrote SUBJECT'S name down, and that he 
thought the name was Osburn, but that when he called SUBJECT Mr. 
Osburn, SUBJECT corrected him and told him that the name was 
Oswald. Mr. Morrow related that two of the employees also 
observed SUBJECT while he was at the parking lot. These employees 
are: Emmett Montgomery, N/M and Charlie Dabbs, C/M. Emmett 
Montgomery is still employed at the parking lot, but Charlie Dabbs 
is no longer there. Mr. Morrow did not know the residence ad-
dresses of these two employees and the personel files were not 
-available at the time of this interview. 

• 
"On January .23, 1964, the undersigned officer attempted 

to contact Mr. Claude Hallmark for interview, but Mr. Hallmark 
was not available. An interview was obtained with Mrs. Viola 
Sapp, cashier at the parking lot, whose residence address is 2728 
Mateur,- FE-7-8264. Mrs. Sapp stated that she knows for a fact 
that SUBJECT did not ever talk with Mr. Hllmark and that SUBJECT 
never made a written application for employment. 

"Respectfully submitted. 

"/s/ Bob K. Carroll 
"BOB K. CARROLL, Detective 
"Criminal Intelligence Section 

"ETALUATION: Persons interviewed are positive of the information 
which they related. Information considered true,” 
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CARROLL said that he had been unable to locate and 
interview any additional persons in this matter and had no 
other information concerning this case. 

• CARROLL advised he did not care if the identity of 
JOHNNY SIMPSON was revealed in the FBI report. 

1. 4 7 
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JOHN JUNIO VMpSON advised he lives at 3121 Akard 
Street, Dallas, Texas, and has no telephone. SIMPSON- is--  

--employe-d-dt-Simond- parking Garage, Field and Jackson Streets, 
telephone RIverside 8-2641. He recalled about a month ago, 
the night attendant at the Southland Hotel Parking Garage on 
Commerce Street, told him that LEE HARVEY OSWALD had made ap-
plication for work there with the day manager, Mr. MORROW. 
He said that according to MORROW, this man, believed to be 
OSWALD, made application for work about a week or two prior to 
the assassination of President KENNEDY on November 22, 1963. 
SIMPSON said he immediately called Detective B. K. CARROLL, 
Dallas Police Department, as soon as he heard the story and 
that is all he knew about the matter. 

SIMPSON said he had seen JACK RUBY andlnew h'im when 
he saw him. He advised he did not know LEE HARVEY OSWALD and 
knew of no association between RUBY and OSWALD. SIMPSON advised 
he has never attended the Vegas or Carousel Clubs in Dallas, 
formerly operated by RUBY. 
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BASILISA ESTHER/ LVAREegIIREZ, Mexican citizen and 
United States resident who entered the United States at Brownsville, 
Texas, October 1, 1957, and was born May 25,.1931)  Torreon 
Coahuilk,flexico, having United states Alien No. 10821 635, 
residing at 3101 Fairmont Street, ballast. Texas, with her sister 
and brother-in-law, Mr:-and Mrs. EFRAIN LOPEZ,'was interviewed at 
the Dallas Office of the FBI. She stated she is employed at 
Curtis' Mathes Company, Dallas, and has been so employed since 
1959. 

She advised she attends the Guadalupe Catholic Church 
on Harwood Street in Dallas, Texas. At this church during the 
latter part of May, 1963, she met a woman by the name of ESTHER . 
SEGURA, who is about43 years of age, and lives with her two minor 
children near the corner of Collette and Tremont Streets in 
Dallas. Mrs. SEGURA's husband, a Cuban, resides in Cuba.. Mks. 
SEGURA is a Cuban refugee in the United States. She is employed . 
at Neiman-Marcus as a hand-finisher on dresses and other clothing 
items. • 

She also met at this church a person by the name of 
JOSE SORIA PEREZ, age 25, of Mexican descent, a United States 
citizen who was born in Harlingen, Texas. He is employed in an 
electronics factory in Richardson,. Texas. 

ALVAREZ stated that she, SEGURA and PEREZ are all 
members of a choral - group of the Guadalupe Church. She stated 
this choral group had on a number of occaskns practiced at her 
house. She said Mrs. SEGURA had on many occasions urged ALVAREZ 
to marry PEREZ but she did not want to do so. She said that 
because she had refused to marry PEREZ, PEREZ had been following 
her around in a car and she believed other people were also fol-
lowing her around in cars. She stated she has continued to 
resist the advances of PEREZ and she believes that both PEREZ and 
SEGURA are mad at her. She thinks that PEREZ and SEGURA believe 
she is in some way connected with the police because she once 
knew a deputy sheriff from Fort Worth, Texas. She stated she is 
afraid that SEGURA and PEREZ mean to do her harm. 	 .1 

ALVAREZ advised her purpose in coming to the FBI Office 
was to reveal information she had received from both SEGURA and 

150 
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PEREZ in connection with the assassination of President KENNEDY. 

She said she recalls on one occasion about a month 
before President KENNEDY visited Dallas, Mrs. SEGURA told her 
that President KENNEDY was coming to Dallas and would not leave 
aliVe. She could not recall where Mrs. SEGURA told her this, 
but definitely recalls IfOilting the statement. 

She further advised that PEREZ had on one occasion taken 
her to his car which was parked out$ide of her house and showed 
her a pistol which was in the car and also told her that he had - 
been selected for a very dangerous mission. Later PEREZ told her 
that another person had been selected to carry out this mission 
and that this person was an Anglo-Saxon. She said PEREZ showed 
her the gun and told her.about his dangerous mission about two 
weeks before President KENNEDY came to Dallas. 

She said that about a week after the President's 
assassination, PEREZ had told her that he knew OSWALD and that 
he had dinner with OSWALD and some important people on the night 
before the assassination. 

ALVAREZ advised she had related these matters to her 
attorney, ROBERT BENAVIDES, with offices in the United Fidelity 
Building in Dallas and he had advised her to go to the FBI with 

- the story but she. had not done this until now because of fear of 
PEREZ and SEGURA. 

She was advised that due to the serious nature of these 
charges, immediate investigation would be made and that both 
SEGURA and PEREZ would be interviewed in this connection. She 
was advised that it would be entirely possible that these persons 
would know that she had come to the FBI with this information. 
ALVAREZ 'advised she understood. She insisted that she, was telling 
the truth. 
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ROBER /118ENAVIDEp; Attorney, offices at 1002 United., 
Fidelity Building, Dallag, telephone RIverside 2:7604;- hothe 
-telephone "ANdrew 2-1404, was interviewed on January 31, 1964. 
He advised that he knows BASILISA ESTHER ALVAREZ RAMIREZ, 
as he and his law partner, PHILEMON VALDEZ, handled a personal 
injury case for her. He said a good settlement had been ob-
tained on behalf of ALVAREZ. He stated the settlement arose 
from a serious automobile accident in which ALVAREZ had been 
involved. He advised that a few days before Christmas, 1963, 
ALVAREZ had come to his office and had talked to him at length 
about some personal problem she had. 

BENAVIDES advised this problem involved a Cuban woman --  
who works at Neiman-Marcus in Dallas and teaches English to 
Latin-Americans in Dallas, and a Mexican youth by the name of 
PEREZ. According to him, ALVAREZ told him the Cuban woman was 
trying to get her to marry PEREZ but she rtlfused to do so. The 
Cuban woman and PEREZ had become angry with ALVAREZ for this 
refusal and as a result PEREZ was following her around in a 
car. Also, he said ALVAREZ told him that other people were 
also following her around. She stated she was very 'afraid of 
the Cuban woman and PEREZ and, in fact, feared for her life. 

He said ALVAREZ had told him that about two weeks 
before President KENNEDY came to Dallas PEREZ 'took her to his car 
and showed her his pistol. He said he had a dangerous mission 
to perform, He had later told ALVAREZ that somebody else had been 
selected to do the job instead of him. ALVAREZ further told him 
that about a month before President KENNEDY came to Dallas, ; ' 
the Cuban woman had told her of the impending visit of President 
KENNEDY and that President KENNEDY would not leave Dallas alive. 

He further advised ALVAREZ told him that PEREZ had 
said approximately a week after the assassination of President 
KENNEDY that he (PEREZ) knew OSWALD and had had dinner with 
OSWALD and other important people the night before the assassination. 

When he heard these matters, BENAVIDES told ALVAREZ to 
go to the FBI, but she said she was afraid to go because she 
feared for her life. She stated the Cuban woman and PEREZ would 
try to kill her. She told BENAVIDES the Cuban woman and PEREZ 
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thought she was connected with the police in some way because she 
had at onetime known a deputy sheriff from Fort Worth, Texas. 

BENAVIDES then consulted'with his law partner, PHILEMON 
VALDEZ, about this matter and he told'hiw.to forget about it 
becalse it was his opinion ALVAREZ was "nuts". 
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PHILEMOIAALDEZ, Attorney, in partnership with ROBERT 7",/„. 
BENAVIDES, with offices at 1002 United Fidelity Building,. 
telephone RIverside 2-7604,-h6MJ-tOlePhone-TR 6-3944, Ennis,. - 
Texas, said he remembered BASILISA ESTHER ALVAREZ RAMIREZ very 
.well. He said he and his partner had handled a personal injury 
suit for her and had been successful in effecting a good settle- 
ment in her behalf. 

He said that when the suit was settled, he had been 
perhaps a little abrupt in dismissing her because he needed to 
attend to other work. He said that whereas their relationship 
up to that time had been very pleasant, she became somewhat 
resentful because he did not spend more time with her after the . 
suit was settled. 

He said based upon his relationship with her, he be-
lieves she is a very lonely person who needs attention and seeks 
to gain that attention by conversing with and presenting problems 
to persons of importance, such as his law partner and now possibly 
with Agents of the FBI. 

He stated in his opinion ALVAREZ is a "screw-ball". He 
- said he discounts her entire story about the statements made by 
the Cuban woman and JOSE SORIA PEREZ to her as related by Mr. 
BENAVIDES. 

He stated his judgment of ALVAREZ is his own personal 
.opinion based upon his contact with her and not upon any medical 
evidence. 
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/FathefXPIS, Our Lady of Guadalupe Church, 
Dallas, advised he has 'been acquainted with MiS -ESTBER 
ALVAREZ and Mrs. ESTHER SEGURA for a period of several 
months, during which time they have been associated with 
his church and have been members of the choir in this 
church. Father LUIS said to his knowledge, Miss 
ALVAREZ has never shown any emotid01 tnstability nor 
has she given any indication of mental' sickness. Without 
knowing the reason for the question being asked, Father 
LUIS volunteered information be had heard through other 
-members of the church that Miss ALVAREZ on one occasion 
several weeks agoratequite an argument with Mrs. SEGURA, 
which argument resulted in considerable raising of voices. 
Fatlee LUIS continued, it is his understanding the dis- - 
agreemsnt arose as follows: 

Mrs. SEGUIZA bad selected a boy friend for Miss 
ALVAREZ which did not meet with the approval of Miss 
ALVAREZ. It seems Miss ALVAREZ already had a boy friend 
and.  Mrs. SEGURA was attempting to push her selectio4 on 
Miss ALVAREZ. Miss ALVAREZ resented Mrs. SEGURA's 
intrusion aid took exceptional offense at Mrs. SEGURA's 
actions in this regard. 

Father LUIS concluded-by advising he had never 
known of any otL& disagreements between the two women. 
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Dr._SERGIO 	MURRILLO, Office 3116 Fairmont 
Street, residence 5020 Rexton Street,,Dal/ass _Texas,,, 
furnished the folloWing information: 

Dr. MURRILLO is well acquainted with ESTHER 
ALVAREZ. She has been a patient of his since May, 
1959. She last visited his office on October 28, 1963. 
Dr. MURRILLO was questioned as to whether or not in 
his treatment of Miss ALVAREZ and during a period of 
acquaintance with her, if she had shown any sign of 
emotional instability or whether she had ever given 
any indication of being mentally upset. He stated 
at no time during his treatment of ALVAREZ has be 
observed in her any overt psychosis but at times she 
has shown signs of emotional instability. He stated 
ALVAREZ was thrown from a car as a result of a 
collision in November, 1962, at which time she suffered 
severe injury to her neck, back and abdomen and was 
unconscious for a period. He believes her recovery from 
this accident is complete. He stated that although she 
has h .d no overt psychosis during the short time be 
has treated her, that such could occur without previous 
indication. He described Miss ALVAREZ as extremely 
conscientious and is Vellab employed in a job where 
it requires intense effort on her part at all times 
to meet production quotas, which in his opinion has 
lead to her emotional Jinstability in the past. 
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Mts..ESTHER,EGURA, 5003 Tremont, Dallas; 	c 
Texas,,. after being advised thal—She''did not have .0 make ,.;..--::---- 
aliistatement, that any statement made could be used 
against her in a court, of law and that she was entitled 
to an attorney, furnished the following information: 

Mrs. SEGURA, a Cuban refugee, came from Cubk 
with her two children in August, 1962. She was formerly .* 
a teacher of English in a Cuban school and resigned her 
pcsition and came to the United States claiming ill health. 
She had tried to leave Cuba for two years prior to this 
time. She stated the reason she left Cuba was because she 
wanted to get her children away fr 	Cemmunism. Her 
spenser in Dallas, .Texas, was EWA ,STEVANEZ1  Lemmon - 
Avenue. HJ-f-hlisband and othe-i-membe- of her family still 
-iemain in Cuba. 

Mrs. SEGURA is a devout Catholic and has been 
attending Our Lady of Guadalupe Church on Harwood Street, in 
Dallas, since coming to Dallas. While in Dallas and • 
since beecming an active member in this church, she joined 
the etutch choir where she became acquainted with ESTHER 
ALVAREZ and JOSE PEREZ. She became acquainted with them.  
epproximately five months ago. 

ALVAREZ was unable to speak English and since 
becoming acquainted with her, SEGURA has tried to help 
ALVAREZ learn English. In this connection, she has 
visited the ALVAREZ home on several occasions and ALVAREZ 
has . visitel in her home. Shortly after she became 
a::queintei with ALVAREZ and began teaching her English, 
mutual frieLls told SEGURA she was wasting her time in 
"fooling" with ALVAREZ, since ALVAREZ is "sick'"; SEGURA 
indicated ALVAREZ was sick mentally. SEGURA stated that 
in her cpinion, ALVAREZ was a frustrated woman. 

About one month ago, for some unknown reason, 
ALVAREZ became angry with SEGURA.and has not spoken to, 
her since that time. ALVAREZ also became angry,with two 
other girls who bad been residing with ALVAREZ and has 
refused to speak to them. ALVAREZ also became angry with 
JOSE PEREZ, a mutual friend. Mrs. SEGURA stated ALVAREZ'; 
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change of attitude had bothered Mrs. SEGURA and on ' 
one occasion she approached ALVAREZ and told her if she 
(Mrs. SEGURA) had done anything to hurt Miss ALVAREZ, she 
was sorry, however, ALVAREZ did not change her attitude 
according to SEGURA or indicate, to her why she no longer 
was speaking to her. 

SEGURA said she and most of her acquaintances 
were greatly saddened by the assassination of President . 
KENNEDY and had occasionally discussed the assassination 
since. She recalled that on one Sunday, after the 
assassination, there was a general discussion of the 
assassination by a group including Miss ALVAREZ. She 
said she had read in the paper where 1963 would possibly .  
be  a fatal year for President KENNEDY since President 
ABRAHAM LINCOLN had met a similar fate almost 100 years 
ago. She stated on that afternoon, she made some comment 
regarding this statement which she had seen in th3newspaper. 
As far as she could recall, this was the only time she 
had discussed the assassination of President KENNEDY when 
Miss ALVAREZ was present. Mrs. SEGURA was questioned 	, 
regarding a statement which she allegedly made one month 
before President KENNEDY's visit to Dallas, which was that 
the President was coming to Dallas but he would not leave 
Dallas alive. Mrs. SEGURA was shakened by this accusation 
and stated at no time has she ever made such a statement or 
insinuated such a thing. It was noted while questioning 
Mrs. SEGURA, she expressed interest at two or three points 
in the reason for the questions being asked her. When she 
was asked if she knew Miss ALVAREZ, she immediately replied 
by stating "now I see the reason". She continued "I have 
attempted to help her learn to speak English, I have been 
kind to her, and now she is stabbing me in the back". 

Mrs. SEGURA appeared extremely upset that such 
accusations had been made against her and she stated she 
was going to speak about this with her Priest. 

Mrs. SEGURA said she had no knowledge of the 
assassination of the President except what she had heard 
on radio, television and soon in the newspapers: She 
stated she did not know JACK RUBY and had never heard of or 
seen him. She did not know LEE HARVEY OSWALD and had never 
seen or heard of him. 
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4rX  

PEREZ is employe as an electronic assembler,  
Power Engineering Company, Richardson, Texas, and has been / 

so employed since April 28, 1963. He came to Dallas in  

April, 1963, from Rio Hondo, Texas. He formerly served 	
/1 

in the U. S. Lir Force from April, 1955, to October, 	
/i. 

1962, triaiiiiirimmber 18479958, receiving an 	. 

hoectable discharge.-  

PEREZ is acquainted with ESTHER ALVAREZ and 

her sister BEATRLZ4ALVAREZ, having met them at Our Lady 

of Guadalups-MUtoh,Harwood Street, Dallas. PEREZ said 

during the past few weeks, Miss ALVAREZ has been 

unfriendly toward him and in fact has not even spoken 

to him for some reason which is unknown to PEREZ. PEREZ 

stated as far as he knew, he had not done anything to 

incur the enmity toward him and was at a loss to 

understand her present attitude toward him. He stated 

in the past he has been present on social occasions when Miss 

ALVAREZ and Mrs. SEGURA were members of the group. He 
stated there was some discussion of the assassination of 

President KENNEDY which took place among the members of 

the group after the assassination occurred, however, all 

die!cnssions were based on news received from the radio, 

television and the newspapers concerning this event. PEREZ 

advised he has no knowledge of the assassination of President 

KENNEDY except what he has heard through the news media. 

He is not a member of any group in Dallas other than 

Our Lady of Guadalupe Church. He does not own a pistol 

or any other type of gun and has never possessed a gun 

since residing in Dallas, Texas. He stated he was not 

acquainted with and had never seen LEE HARVEY OSWALD and 

did not attend any dinner or moseting at which OSWALD was 

present. PEREZ denied making any statement to anyone . 

that he had been given a dangerous assignment and that 
its assigreent had later boon given to another person. He 

on___211/64  at 	 Dallas,  Texas 	
/  57  FU. in, 100-10461  

CHARLES V. BROWN, JR. and 
by Spiclol Agent S PAUL L.    Dais dictatocl 	2/4/64  

This document contain' neither recommendation. not conclusion. of the FBI. It la the property of the FBI and le loaned to 
your agency: II and its contents are Cot to be diet/tinted outekl• you agency. 

JOSE SORT `
PEREZ, .5204_Junius_t_Apartment 8, 

Td5ag;Tiftet'being advis ed that 	did not have 

to make a stateirait, that any statement made could be 

used against him in a court of law, and that he had the .  

right to consult an attorney, furnished the following 

information: 
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noted that Miss ESTHER ALVAREZ bad been injured in an 
automobile accident some time ago, and had received 
injuries to her neck and he believed she was receiving 
treatments as a result of this injury. He advised 
that he did not know and had never met JACK L. RUBY. 
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Dr. SERGIO L. MURRILLO, Office 3116 Fairmont 
Street, Dallas, Texas,' advised that he had occasion to 
visit the home of Miss ESTHER ALVAREZ and her sister, 
BEATRIZ ALVAREZ, on the night of February 1, 1964. 
During this visit, he had a long conversation with Miss 
ALVAREZ and at this time, she complained to him of 
persons having been following her and also related 
stories concerning men watching her fr9m the building 
across the street from her residence. Ls a result of 
this conversation with Miss ALVAREZ, Dr. MURRILLO 
is of the opinion that ALVAREZ definitely has symptoms 
of emotional distuxbance and symptoms of impending 
psychosis ALA mental disorder. He stated as a result 
of this atvi his belief that she has symptoms of 
impeniIng mental disorder, he intends to consult with 
her further. 

on 	 at 	
161 
	 File I  DL 14aA.13461  

CHARLES T. DROWN, JR. and 

by Special Agents  PAUL L. SCOTT -fsj 	   Date dictated 	2/4/64 

'This document contains n•tthet recoronmsndotton• nor conclu•lon• of th• FBI. It t. th• property of the FBI and to loaned to 

your agency; It and lte content• or• not to be dietztbut•d out•td• your ag•ney. 
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C. ALLEGATION LEE HARVEY OSWALD SEEN AT BEAUFORT, 

SOUTH CAROLINA, ABOUT TEN OR TWELVE DAYS PRIOR 

TO ASSASSINATION 
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• 
Date 	 .r:-.Diary__2_Q,_196/1 

Mr. LQNNI 	MULLIGAN, owner, Mulligan's Firestone 
Store and Tex5Co Service,Station, 510_carteret Street; advised- 
-that abovt ten or twelve days before fresid;mt—jOHN F. . 
KENNEDY was shot in Dallas, Texas, an unknown man had come 
into his place of business at about 8:00 a.m. one morning. 
He further advised that he was of the opinion the unknown 
individual resembled photographs he had seen of LEE HARVEY 
OSWALD, the person who allegedly assassinated Fresident 
KENNEDY. Mr. MULLIGAN stated that WILLIAM BROWN, JR., who is 
employed at hts Firestone Store and Texaco Service Station,' 
also observed the unknown individual and also was of the opinibn 
that the.unknown individual who came into the Firestone Store 
resembled LEE HARVEY OSWALD. 	/ 

Mr. MULLIGAN stated that upon entering the dore, the 
unknown individual went directly to a point near the cash 
register. the .unknown man then asked Mr. MULLIGAN fora map' 	• 
of Texas and in reply, Mr. MULLIGAN told the unknown man that no 
map of Texas was kept in stock in the Firestone Store because 
of the very limited demand for such maps of Texas in this part 
of the country. He said he gave the unknown man a map of 
Georgia and offered him information on how to find the way to 
Savannah, Georgia, where he could get on U. S. Highway 80 which 
if it were followed westward, would eventually take the unknown 
man to Texas, 

Mr. MULLIGAN apprised that the unknown man then 
left the Firestone Store and walked toward the main street of 
Beaufort, „South Carolina, instead of in the direction which 
Mr. MULLIGAN had indicated the unknown man should take to travel 
to Savannah, Georgia, and U. S. Highway 80. 

Mr. MULLIGAN stated that he had never observed the 
unknown man since that original contact and had_not talked with 
anyone else who had seen the unknown man. 

Mr. MULLIGAN described the unknown man as follows: 

Name. 	 UNKNOWN 

On 	1/17/6_4_ at 	 _S C. 	 63  Fite # __Sa.v.annah 11/L.-1.200 

SA SYDNEY J. SMITH/fine 	 1/20/64 
by 	Date dictated 

This document contain• neither reCOMMendallOne nor conclusions of the FBI. It (5 the property of the FBI and I. loon•d to 
your agency; It and It• content• are not to be distributed outeid• your agency. 
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SV 44-1200 

Race 
Sex 
Age 
Weight 
Height 
Build 
Hair 

Clothing 

White 
Male 
26-28 years 
145 pounds 
517" 	- 
Slender - thin 
Black (receding at front, 
combed neatly) 
Black leather jacket, 
bluejeans, no hat or 
cap. 
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January 20, 1964 

WILLIAM ROWN, JR., 807 North Street, Beaufort,. 
South Carolina,. was located at; gialigaiirs Firestone Store and 

--TeiadO-Se'rvici-Station, 510 Carteret Street, BROWN advised that 
he was on duty one morning at instant store and service station 
where he is employed. He said that he.recalled that he and 
Mr. MULLIGAN, owner of Mulligan's Firestone Store and Texaco 
Service Station, had just opened for business that morning: 
at about 8:00 a.m. 

BROWN. stated that it was about ten or twelve days.  
before President JOHN F. KENNEDY was shot in Dallas, Texas. -- 
On this particular morning, an unknwon man entered the Firestone 
Store, walked directly to a point near the cash register, which 
is in from the door about fifteen feet. He said the unknown 
man, after looking around the store, addressed himself to 
Mr. MULLIGAN, owner of the store who was standing nearby. 
BROWN stated the unknown man asked for a map of Texas and was 
advised by Mr. MULLIGAN that he had no maps of Texas since. there 
was a'very. limited demand for such traps in this part of the 
country. , 

BROWN stated that ,Mr. MULLIGAN then offered the . 
information that if the unkncwn man wanted to travel to Tex-as 
the best way was to go to Savannah, Georgia, get on U. S. 
Highway 80 and follow it westward to Texas. He said that the 
unknown man was given a map of Georgia by MULLIGAN and then 
left the store. 

BROWN advised that because of the strange actions of 
the unknwon Man'in going to a point near the cash register, he 
stopped what he was doing and moved over closer to the mari.and 
observed him closely during the remainder of the time he was 
in the store. BROWN stated he was of the opinion that the 
unknown man closely resembled photographs of LEE HARVEY OSWALD 
which he had seen in the newspapers since the assassination of 
President KENNEDY and the subsequent shooting and killing of 
OSWALD. 

- 

')n ___147/64___ at __Be_aufort„S„.a. 	 

 

File I _____Sa.vannah -12   00_ 
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SV 44-1200 

BROWN stated he had never observed the unknown man 
since the original contact and had not talked with anyone else 
who had seen the unknown man. 

BROWN described the unknown man as follows: 

Name 	 UNKNOWN 
Race 	 White 
Sex 	 Male 
Age 	 26-28 years 
Weight. 	 140-150 pounds 
Height 	 5'7" 
Build 	 Slender 
Hair 	 Black (combed neatly) 
Clothing 	 Black leather jacket, 

bluejeans, no hat or 
cap.) 
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Date  .Tartuary3 , 

Mr. LONNIE E. MULLIGAN, owner, Mulligan's . 
Firestone Store and Texaco Service Station, 510 Carteret 
Street, w4s .displayed a photograph, Number 112 723, taken 
August 9, 1963,.by the Police Department, New Orleans, 
Louisiana, of LEE HARVEY OSWALD. Instant photograph was 
displayed to Mr.. MULLIGAN in view of the fact that he had 
reported that he end WILLIAM BRCWN, JR., an employee of 
Mulligan's Firestone Store and Texaco Service Station were of 
the opinion that LEE HARVEY OSWALD had been observed in Beaufort, 
South Carolina,-about ten or twelve days before the assassination 
of President JOHN F. KENNEDY. 

Mr. MULLIGAN was advised that LEE HARVEY OSWALD'S 
time had been accounted for during the period in which Mr. 
MULLIGAN allegedly observed an unknown mtn who resembled 
OSWALD and that it would be almost impossible for OSWALD to 
have been in Beaufort, South Carolina, about ten or twelve 
days prior to November 22, 1963. 

Mrs. MULLIGAN then stated that the resemblance of 
the unknown man to LEE HARVEY OSWALD was remarkable. 

On. 1/28764 at 	 Beaufort, S.  C.  

 

File A' Savannah 44-1200 

   

_ SA SYDNEY J. SMITH/fine 
by  	

1 67.. 	 1/30/64 
	 Date dictated 	  

Thus document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property 01 lb. FBI and is loaned to 
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De....._AAnuary  30, 1964 

ti 

WILLIAM BROWN, JR., 807 North Street, Beaufort, 
South Carolina, W6.3 located at the United States Naval Hospital, 
Beaufort, South Carolina, where he was being admitted for a 
stomach disorder. He was displayed a photograph, Number 112 
723 taken August 9, 1963, by the Police Department, New Orleans, 
Louisiana, of LEE HARVEY OSWALD. 

Instant photograph was displayed to WILLIAM BROWN, 
JR., in view of the fact that he had reported that he was of 
the opinion that an unknown man who resembled LEE HARVEY 
CSWALD had been observed at Mulligan's Firestone Store and 
Texaco Service Station, 510 Carteret Street, Beaufort, South — 
Carolina, approximately ten or twelve days before the 
assassination of President JOHN F. KENNEDY. 

BROWN was advised that LEE HARVEY OSWALD'S time 
had been accounted for during the period in whzh BROWN 
allegedly observed an unknown man.who resembled OSWALD and 	, 
that it would be almost impossible for OSWALD to have been in 
Beaufort, South Carolina, about ten' or twelve days prior to 
November 22, 1963. 

BROWN advised that upon scanning the photograph of 
LEE HARVEY OSWALD which showed him in a full length pose and 
two close up side and front views, that he did not believe 
the unknown man observed ten or twelve days prior to the 
assassination of President JOHN F. KENNEDY was identical to 
LEE HARVEY OSWALD. 

____1/28/64.___Lot____Beauf4rt,   File ___SavAnn2,11 411-1200 

SA SYDNEY J. SMITH /Twe 1/30/64 2 Dote dictoted 

'els document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and I. loaned to 
"Jr agency; It and Its contents are not to be distributed outside your agency. 
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D. ALLEGATION - LEE HARVEY OSWALD IN WASHINGTON, 

D. C., ON SEPTEMBER 22, 1962. 
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Date 1/10/64  
1 

Captain JAMES -W. MARLIN, Webb Air ,Force Base, 
residing at 104A Gunter_Circle, voluntarily furnishedthe 
following information: 

f ■ ;";•- 	 e 

MARLIN advised while on a sightseeing trip to 
Washington,i)._C., he took a picture of a group of pickets 
in front of the White House, on September 22, 1962. He 
stated he recently viewed the slide picture on his projector,  
and believes one of the individuals in the picket line as 
shown by the picture to be LEE HARVEY OSWALD. He advised 
the slide shows a man carrying a sign, "Don't Make Cuba Our 
51st State," who he feels, after some study, is OSWALD. 

MARLIN further advised the man whom he believes 
to be OSWALD is partially hidden behind a man in the exact 
center of the slide wearing a grey suit carrying a sign against 
his chest. Captain MARLIN further advised he desired the slide 
picture be returned to him at the above address via registere4:  
mail. 

MARLIN advised that OSWALD was unknown to him and 
that the picture was a complete happenstance. He stated he 
was aware of the identity only after comparing the slide with 
pictures of OSWALD appearing in the local newspaper. He stated 
he is unaware of any connection between LEE HARVEY OSWALD and 
JACK RUBY, and that both men are not known to him. 

on  1/7/64 

 

Big Spring, Texas 	170 	
File 	
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by Special Agent 	RON4LD  E. BRINKLEY & COLEMAN MaRgedict,'ved 	1/8/64 
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Under date of January 30, 1964, the FBI Laboratory 
furnished an enlargement of the slide depicting an individual 
carrying a sign "Cuba is not the 51st State", which item was 
furnishdd by Captain JAMES W. MARLIN, Webb Air Force Base, , 
Big Springs, Texas. 

k 
The FBI Laboratory advised that on the basis of the 

enlargement it was not possible to state that the individual 
involved .was or was not identicalwith LEE HARVEY OSWALD. 

171 
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Previous investigatio conducted reflects that 
on December 4, 1963, Mr..E.J. 	RIER1  JR., Credit Manager, 
Montgomery Wards, Fort,-Worth, exas, advised SA B. TOM 
-CARTER- that- Ms records'reflected LEE HARVEY OSWALD 
purchased a television set from his company on September 
22, 1962. At the time of this purchase, he listed his 
address as 2703 Mercedes, Fort Worth, TexaS. He bought 
the television set on credit and as be had no previous 
credit record with Montgomery. Wards, and was unable to 
furnish any credit referencesr  bis brother, ROBERT L. 
OSWALD signed the note guarantying payment. 

- 
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E. INVESTIGATION TO LOCATE WILLIAM MC EWAN DUFF WHO 

• WAS ALLEGEDLY SEEN WITH LEE HARVEY oawALD SEVEN 

OR EIGHT MONTHS AGO 

173 
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The following investigation was con:Iuau41 1,7 SA 
ALBERT J. F. MURPHY, Jr.: 

AT BROADUSI _MONTANA-L. 

On January 16, 1964, Mrs. LEONA LLLL, 1504; 014:iao Dax 
#253, Broadus, Montana, advised that JUDIE LcaAIni-Aurr is her 
daughter and currently resides at 234-North-  Lincolfis tonterey 
Park, California. 

o- • 

Mrs. LULL stated that ;WILLIAM McEWAYUFF is her daugh-
ter's ex-husband, her daughter gep&iiiiing. froM- mrF approximately 
two years ago and her divorce becoming final, in California, 
about six months ago. Mrs. LULL advised she has no idea as 
to the present whereabouts of DUFF and in fact, she is aware 
that her daughter is also seeking him as he is well in arrears 
on his support payments. 

Mrs, LULL advised that her ex-son-in-law is not an • 
American citizen, having come to this country from Scotland 
about five years ago. He married her daughter after he had 
been in the United States for about a year. She stated that 
purr is shiftless, "lazy, foolish and a liar"; however, to her 
knowledge his relatives in California are "good-liv.ng re:,pect-
able people". Concerning DUFF's relatives, Mrs. L7jLL n:ivised 
that she believes LUFF's mot4eri- name unrecalled, currently 
resides with her son ROBEWDUFF, who is either an aacc,untant 
or a tax consultant in Long Be7xh, California. She is aware 
ROBERT DUFF is employed as an accountant or tax consnitant 
as she has heard it mentioned he makes his nving ti fling people 
in preparation of their State and Federal t;:x1711, 

Mrs, LULL continued that 1-77 	hr:; a 
last name unknown, residing in Califon:1.71i  a7A4 R 	stet MARGARET,,, 
who is recently remarriel. She stated ALICE vas living'in the '1&;_; t.  
San Gabriel, California, area but does not know if she still 	 I ' 
resides there;-- She advised that she believes her daughter 
has maintained contact with some of the members of the DireT_, 
family and can probably advise of the exact location of at 
least some of them. 
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